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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 11. oktober 2012 
stillet følgende spørgsmål nr. 18 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 18:

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 9/10-12 fra Reinhardt Schmidt, Allan 
Monrad og Søren Jacobsen vedrørende ideoplæg til udviklingen af det danske kystnære 
fiskeri, jf. FLF alm del – bilag 12”.

Svar:

Jeg kan oplyse, at Fødevareministeriet har modtaget mange kvalificerede input til en ny 
kystfiskerordning, både fra Kystfiskerudvalget og andre aktører. Fødevareministeriet har 
også haft løbende dialog med forskellige aktører om en fremtidig indsats for kystfiskeri. 

Det er vigtigt for mig, at der også fremover er plads til både store og små fartøjer i dansk 
fiskeri. Derfor vil jeg nu grundigt analysere de modtagne input til en ny 
kystfiskerordning, og jeg vil herefter tage stilling til, hvordan kystfiskeriet kan fremmes 
bedst muligt.
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